
Sedan drygt 20 år firas 
internationella mansdagen 
den 19 november. Syftet 

med dagen är bland annat att lyfta 
fram positiva manliga förebilder 
och fokus på mäns hälsa och 
välbefinnande. 
Elena Ezmorrod, som är 
projektledare i projektet 
Brobyggare, föreslog att 
man genom projektet skulle 
uppmärksamma dagen genom att 
ett antal män skulle laga mat och 
bjuda sina familjer och bekanta på 
middag. Reglerna var enkla, inga 
kvinnor fick hjälpa till! Det blev 
en härlig blandning av smaker 

från olika delar av världen. 
Kockarna har sitt ursprung från 
Syrien, Kroatien, Ukraina och 
Sverige. Trattkantarellsoppa, 
äppelkaka, baklava, sillsallad 
”shuba”, pilaff med kött, burek, 
syrian harissa, potatismos med 
kyckling är bara några rätter av 
det som serverades. Ett tiotal män, 
med familjer, deltog i firandet av 
mansdagen.
Det blev en härlig eftermiddag på 
vandrarhemmet i Strömsnäsbruk, 
med många skratt och trevliga 
samtal. Vissa av fruarna och 
barnen blev nog glatt överraskade 
över den mat de serverades. 

Att våga prova nya smaker är 
verkligen givande och alla som 
var med hoppas på en fortsättning. 
Dessutom bevisades att även 
män kan laga mat (om nu någon 
betvivlade detta).
Projektet Brobyggare är 
finansierat av Länsstyrelsen och 
pågår fram till 29 februari 2024.
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Under en eftermiddag 
i slutet av november 
träffades politiker från 

kommunstyrelsen och utbildnings- 
och kulturnämnden samt 
tjänstepersoner på kommunen för 
att experimentera med tre förslag 
på en ny skola i Strömsnäsbruk. 
Workshopen började med att 
arkitekterna från Liljewall 
presenterade tre förslag på hur 
en ny skola i Strömsnäsbruk kan 
utformas. Efter presentationen fick 
politikerna och tjänstepersonerna 
sätta sig i mindre grupper för att 
diskutera för- och nackdelar med 
de olika förslagen.
Workshopen gjorde det tydligt att 
det finns många perspektiv att ta 
hänsyn till, när man bygger en ny 
skola. Allt ifrån skolgården, och 
hur eleverna rör sig på den, till 
säkra leveranser till köken och var 
gemensamma utrymmen i skolan 
ska finnas. Det var en mycket 
lärorik eftermiddag, där politiker 
och tjänstepersoner fick lyssna på 
varandras tankar och idéer kring 

de olika förslagen. 
Workshopen var en av flera 
som Liljewall håller i. Det 
har även varit en med endast 
skolpersonal, en med eleverna 
som går på Strömsnässkolan 
idag och en med personal från 
lokalvården, kosten och skötsel 
av skolgården. Förslagen och 

synpunkterna som dyker upp 
under workshoptillfällena kommer 
att sammanställas av Liljewall, 
för att forma ett så heltäckande 
förslag som möjligt. 
Det slutgiltiga förslaget på den 
nya skolan kommer att presenteras 
under våren 2024.  
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